
Tekst łatwy do czytania (ETR)

 

Szkoła Podstawowa 

Zbigniewa Kruszelnickiego „

jest szkołą publiczną, którą prowadzi miasto 

Kielce. 

 

Dyrektorem szkoły jest pani Dorota Majchrzyk.

 

W szkole pracują nauczyciele, pracownicy 

stołówki. 

 

Osoby niepełnosprawne 

mogą wjechać wózkiem do głównego holu szkoły.

 

W budynku trzykondygnacyjnym nie ma windy, która umożliwiałyby 

osobom niepełnosprawnym przedostanie się na wyższe 
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 numer 18 imienia 

Kruszelnickiego „Wilka” w Kielcach 

, którą prowadzi miasto 

szkoły jest pani Dorota Majchrzyk. 

W szkole pracują nauczyciele, pracownicy obsługi, sekretariatu 

e podjazdem (pochylnią) obok drzwi wejściowych 

mogą wjechać wózkiem do głównego holu szkoły. 

kondygnacyjnym nie ma windy, która umożliwiałyby 

osobom niepełnosprawnym przedostanie się na wyższe piętra
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ekretariatu oraz 

ą) obok drzwi wejściowych 

kondygnacyjnym nie ma windy, która umożliwiałyby 

piętra. 



Szkoła zapewnia bezpłatne nauczanie, wychowanie

 

W szkole podstawowej nauka odbywa się w klasach I

 

Dzieci w wieku 6 lat uczęszczają do

W szkole mogą się uczyć różni uczniowie 

potrzebami edukacyjnymi. Otrzymują oni wtedy odpowiednią pomoc.

 

Lekcje odbywają się od poniedziałku do piątku.

 

W szkole znajdują się: 

 

 sala gimnastyczna - uczniowie uprawiają 

 

 biblioteka i czytelnia 

książki lub czytać na miejscu

 

 świetlica - uczniowie mogą 

przed i po lekcjach pod opieką

(czynna od 6:45 do 16:45)

 

 stołówka - uczniowie mogą tam kupić i zjeść obiad

Czym się zajmujemy? 

 

bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę

W szkole podstawowej nauka odbywa się w klasach I – VIII

uczęszczają do oddziału przedszkolnego

W szkole mogą się uczyć różni uczniowie - także ci ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi. Otrzymują oni wtedy odpowiednią pomoc.

Lekcje odbywają się od poniedziałku do piątku. 

uczniowie uprawiają tam sport 

i czytelnia - uczniowie mogą tam wypożyczyć 

lub czytać na miejscu 

uczniowie mogą spędzać tam czas 

pod opieką nauczycieli 

16:45) 

uczniowie mogą tam kupić i zjeść obiad 

opiekę.  

VIII.  

ego. 

także ci ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi. Otrzymują oni wtedy odpowiednią pomoc. 

wypożyczyć 



Jak się skontaktować?

 

 Możesz zadzwonić pod numer telefonu 41 36 764 85

 Możesz wysłać e-mail na adres: 

 Możesz napisać i wysłać wiadomość do elektronicznej skrzynki 

podawczej: /SP18Kielce/SkrytkaESP

 Możesz napisać list i 

ul. Króla Bolesława Chrobrego 105

25 – 623 Kielce 

 Możesz przyjść do sekretariatu 

pisma, dokumenty, poda

w godzinach od 7:00 do 15:0

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wykorzystane symbole graficzne są własnością rządu Aragonii i zostały 

dla ARASAAC (http://www.arasaac.org), a rozpowszechniane są na l

BY-NC-SA. 

Jak się skontaktować? 

Możesz zadzwonić pod numer telefonu 41 36 764 85

mail na adres: sekretariat@sp18.kielce.eu

napisać i wysłać wiadomość do elektronicznej skrzynki 

/SP18Kielce/SkrytkaESP 

list i wysłaćna adres: 

Króla Bolesława Chrobrego 105 

rzyjść do sekretariatu - miejsce, gdzie zostawiamy

, podania - czynne od poniedziałku do piątku

w godzinach od 7:00 do 15:00 

Wykorzystane symbole graficzne są własnością rządu Aragonii i zostały stworzone przez Sergio Palao

dla ARASAAC (http://www.arasaac.org), a rozpowszechniane są na licencji Licencja Creative Commons

Możesz zadzwonić pod numer telefonu 41 36 764 85 

sekretariat@sp18.kielce.eu 

napisać i wysłać wiadomość do elektronicznej skrzynki 

zostawiamy 

od poniedziałku do piątku 

stworzone przez Sergio Palao 

icencji Licencja Creative Commons 


